

Referat fra Afd. Bestyrelsesmøde d. 4 april 2018

Fremmødte: Poul, Betina, Christina, Vinnie og Stine

1. Valg af dirigent:

Betina

2: Godkendelse af referat fra afdelingsbestyrelsesmøde d. 4 april 2018:

Godkendt

3. Godkendelse af dagsorden:

Godkendt

4. Nyt fra afdelingen:

Intet nyt

5. Nyt fra administrationen:

Kent fra boligforeningen har bedt os finde en dato her i april, hvor vi kan komme ned og hører lidt om økonomien i afd. 5 - 6

Datoen for afholdelse af mødet er d. 12 april kl. 16 - 17

6. Nyt fra beboerne:

Vi har fået prioreringssedlerne tilbage fra beboerne i afd. 5 - 6.

Poul har lavet lister med flest af → Prioritet 1-2-3-4-5

Disse lister er sendt til Kent. Vi drøfter det med beboerne på feedback mødet d. 18 april kl. 19 i kælderen på Vinkelgade.

7. Fremtidige aktiviteter:

a. Forretningsorden skal på plads:

Den er på plads.

b. Beboer mødeaftener hos Vinnie "kaffe hos Vinnie" → hvad kom der ud af det efter drøftelsen på infomødet?:

Det omdøbes til "Kælder kaffe" på Vinkelgade. Der er fastsat en dato til første gang d. 25-04-2018 kl. 19 - 21

Der vil være muligheder for at nørkle, bage kage, spille brætspil og snakke med de andre fra afd.

Vinnie vil være tovholder på dette.

Vinnie sørger for at der bliver udfærdiget en indbydelse til arrangementet og en SMS op til.

Poul sørger for at booke Vinkelgade's fest lokale.

c. Hvordan byder vi nye tilflyttere i afd. Velkommen - hvad kom der ud af de efter drøftelse på infomødet?

Vi laver et udkast til en lille folder som boligforeningen ligger ved den blomst eller biografbilletter. Der laves et udkast på næste afdelingsbestyrelsesmøde d. 6 juni hos Vinnie.

d. Have containere - hvad kom der ud af det efter drøftelse på infomødet?

Det skal stilles som forslag til afdelingsmøde i efteråret → Skal derefter stemmes om det skal vedtages.

e. Fonde

Afventer hvad der skal søges til.

f. Opdatering af mødedatoer - for afdelingsbestyrelsen.

Det er på plads og er i sidste referat fra d. 6 feb. 2018

g. Gennemgang af indkomne priotetslister fra beboerne.

Listerne sendes til Kent, så han kan kigge på dem inden budget mødet d. 12 april.

h. Administrationens kommentarer til de indkomne priotetslister?

Kan ikke drøftes før mødet med Kent d. 12 april.

i. Planlægning af feedback mødet d. 18 april.

Vinnie laver dagsorden med indledning + punkter. Hun sørger også for at der bliver afsendt en reminder SMS til beboerne i afd.

j. Behandling af kontakten fra afd. Bestyrelsen i Svaneparken.

Poul sender en mail til afd. Bestyrelsen i Svaneparken, at vi har brug for mere tid før vi ønsker et samarbejde. Vi er først ved at etablere et fundament for vores egen afd. Så det tages op igen senere.

k. Eventuelt.

Markvandring med Erik kommer til at foregå d. 18 april kl. 13.30 og det vil kun være Poul der kan deltage.

-